
V zadnjih šestih mesecih opažajo povečan interes slovenskihpodjetij za naložbe
na hrvaškem trgu, kar je nedvomno posledica dobrih političnih odnosov med
Slovenijo in Hrvaško, je izjavil Vojko Volk, slovenski veleposlanik v Zagrebu,
potem ko se je sestal z nedavno imenovanimpodpredsednikom hrvaške vlade
Domagojem Miloševičem, ki je pristojen tudi za investicije.

Po besedah veleposlanika Volka so pričakovanja in načrti slovenskih pod-
jetij, ki bi rada vzpostavila ali okrepila poslovanje na Hrvaškem, zelo velika.
Pozitivno je ocenil tudi dosedanje sodelovanje s hrvaškim ministrstvom za
zunanje zadeve in evropske integracije na področju gospodarske diplomaci-
je. Medtem ko je navajal konkretne primere, je veleposlanik izrazil željo, da
bi čim prej realizirali investicije podjetja Calcit na območju Gospiča, Term
Tuhelj na območju Kumrovca in podjetja Mlinotest na območju Karlovca,
kakor tudi investicije podjetja Petrol na različnih koncih Hrvaške. Veleposla-
nik je spomnil, da so slovenski mali delničarji izrazili interes za vključitev v
postopek privatizacije podjetja Liburnia Riviera Hoteli iz Opatije, pri čemer
je izrazil pričakovanje, da bo postopek izveden v skladu z obstoječo zakono-
dajo, (mlm)
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